
REFERAT  

Styremøte 16.02.17 

07/17  Klubbutviklingskveld 

28.02.17 kl 1700 -2100 i Kommunestyresalen, Leksvik kommunehus.  Andre H. 

fra forbundet kommer og bistår klubben med div utviklingstema. 

Aktuelle tema å ta opp fra klubbens side: 

- Rekruttering 

- Hvordan beholde spillerne? 

- Kombi /samarbeid med andre idretter? 

- Ivareta breddeperspektiv 

 

08/17  VIPS betalingsløsning bør vurderes 

Kan gjøre både kioskdrift og internt klubbsalg av utstyr/forbruksmateriell 

lettere. 

 

09/17  Årsmøte må avholdes innen 31. mars. 

  Send ut innkalling med mulighet for å melde inn saker. 

Onsdag 22/3 kl 1930 på Kommunehuset, Leksvik. Oppfordrer folk til å ta med 

noe smått å spise på. 

Leder Anders Grande og kasserer Marit Aalberg er på valg. 

Anders er innstilt på å stille som kandidat for lederfunksjonen ett år til. 

Valgkomiteen må melde inn kandidater. 

Aktuelle saker for årsmøtet: 

Klubbdrift 

Økonomi 

Sportslige resultater 

Styrets føringer for aktivitet i klubben. 

 

10/17  Fosentreffen 

  Arrangeres Palmehelga. 



Tor Erik sender ut invitasjon mye tidligere enn normalt, med tidligere 

påmeldingsfrist, slik at påmelding er avklart i god tid, med forbehold for å 

kunne avlyse ved svært lav påmelding. 

 

11/17  Gammelhøna 

  Prøver å få arrangert lørdag 18/3 i Vanvikanhallen. Evt utsette til høsten. 

 

12/17  Klubbskjorter skal brukes i alt turneringsspill. 

Innskjerping av praksis. Nekt av dekking av utgifter til neste turnering ved 

brudd. 

Ved brudd på lokalturneringer, hvor deltakelse betales selv, får de nekt på 

dekking av utgifter på neste turnering hvor klubben skal dekke utgifter. 

 

Referat slutt. 

  Tor Erik Rønne 

 

 

 


